
 

 Zasedání č. 20 Číslo materiálu:   

Komise: Komise pro životní prostředí 

Datum:   5. 9. 2022 v 16 hod v zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, 

Václavské náměstí, 1. patro 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Tomáš Klail, Martin Hlavatý, Milan Krčík, Ing. Lenka Dupalová, RNDr. Ivo Šanc 

 

Luděk Kment, Ing. Karel Macek, Klára Kocmanová 

 

 

Hosté:  

Příští jednání:  

 

Návrh usnesení pro RM: 

        

      

 b e r e   n a  v ě d o m í   

      zápis z 20. zasedání komise pro životní prostředí ze dne 5.9.2022 

      

       

 

1) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

Program:  1. kontrola zápisu z 23. 5. 2022 

  2. různé 

 

Jednání zahájil v 16:00 p. Hlavatý přivítal členy komise na posledním zasedání v tomto volebním 

období 

 

bod 1.  

p. Hlavatý - RM vzala poslední zápis komise na vědomí, 

                 - komise se skze e-mailovou korespondenci vyjádřila k záměru obnovy vodní plochy nad    

bývalou radnicí na Kaňku, 

                 - obnova Loreckého rybníka by měla být dokončena v březnu 2023, zahájení prací se 

chystá až Sparta přestane čerpat vodu na zavlažování trávníku, 

 

bod 2. 

p. Krčík – nelíbí se mu letošní sekání trávy na Kaňku 

 

p. Šanc – upozornil na horší kvalitu vody ve Vrchlici 

 

pí. Dupalová – pochválila květinovou výzdobu ve městě a její údržbu v letních měsících, vydávání 

popelnic na separovaný odpad, stále jako největší problém vidí bioodpad, který se nachází 

v komunálním odpadu, lidé by měli mít nějakou motivaci k tomu, aby třídili bioodpad – např. 

snížení poplatku  

                   - dotazovala se zda se bude snižovat interval svozu komunálního odpadu 

Vyjádření Ing. Hladíkové: Cílem navýšení separace odpadů je i snížení četnosti svozu směsného 

komunálního odpadu. Rozhodovat bude nové vedení města dle výsledků třídění odpadů za rok 2022 

a případného snížení množství směsného komunálního odpadu. 

 

Klail – chválil vzhled kruhových objezdů v Kutné Hoře 

       - opět upozorňoval na velké množství uschlých výsadeb a na poškozené stromy při sekání u  

cesty od ČKD na předměstí – TS by měly mít svého zahradníka, který bude za tyto věci zodpovědný 

 

Závěrem pan Hlavatý poděkoval všem členům za 4 roky práce. Členové komise také poděkovali 

panu Hlavatému za jeho dlouholetou práci předsedy komise. 

 

Zasedání bylo v 16:40 hod ukončeno 

 

 

 



2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

 

3) Reakce rady města: 

 

Usnesení č. R/845/22 - zápis komise pro životní prostředí  

Rada  města  bere na vědomí  

zápis  z  20.  zasedání  komise  pro  životní  prostředí  ze  dne  5. 9. 2022. 

 

Zapsal: p. Milan Šesták   Elektronicky ověřil: členové komise 

 


